
 

 

 

 

 

 

 

Generalforsamling i EJBY PETANQUEKLUB den 20/3 2014 

 

 

REFERAT: 

 

 

25 stemmeberettigede deltagere 

Dirigent: Lena Christensen 

 

Formanden Poul-Erik Sørensen lagde i sin beretning stor vægt på de succesfulde arrangementer vi 

har haft i løbet af året. Specielt nævntes, at vi tog 1. og 2. pladser i såvel single- som doublematcher 

ved Gl. Skovbomesterskaberne. 

 

Det er ligeledes imponerende, at der til vores ”nytårskur” den 31/12 kl. 10 kan møde 24 medlemmer 

op blot for at nyde lidt champagne og kransekage og ønske hinanden godt nytår. Godt gået. 

 

Formanden nævnte, at vi har fået henvendelse fra Viby Petanqueklub om et eventuelt samarbejde 

med afholdelse af 1-2 bymatcher om året. De vender selv tilbage. Vi har også haft kontakt med 

Vemmedrup Petanqueklub, så der kan måske blive tale om en ”trekantturnering”. Bestyrelsen 

afholder møde med de involverede. 

 

Kasserer, Jonna Svendsen, fremlagde regnskab, som viste et overskud på 2.800,- kr. Regnskabet 

blev godkendt ligesom det foreslåede budget blev godkendt. 

 

Bestyrelsens forslag om uændret kontingent, kr. 20,- mdl. at betale årligt forud med 240,- kr. den 1. 

april blev vedtaget. 

 

Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg var: Else Pedersen, Kurt Jensen, Knud Larsen og Poul-Erik 

Sørensen. Alle blev genvalgt og bestyrelsen består derfor af disse 4 + Jonna Svendsen, som ikke var 

på valg. Formand for 2 år rest for 1 år. 

 

Der skulle vælges suppleant idet den tidligere suppleant, Kurt Jensen, indtrådte i bestyrelsen p.g.a. 

Mogens Bernths udtræden i 2013. 

Annemarie Johnsen blev valgt som suppleant. 

 

Under evt. fremviste Knud Larsen en blå polo med logo, som ville kunne erhverves for ca. 100,- kr. 

og medlemmerne var enige om, at bestyrelsen kunne gå videre med undersøgelse af evt. sponsor til 

poloerne.  

 Et medlem ønskede forsamlingens stilling til eventuelt at lukke af for bænke og borde således, at 

der kun blev åbnet, når vi var der. Dette gav anledning til stor debat om, hvilke tiltag vi kunne gøre 

for at undgå hærværk og griseri.   



 

Alle ved, at anlægget – udover petanquespillere – også benyttes som pausested af motionister, 

hundeluftere og andre, der trænger til et hvil og at vi også ved, at det benyttes som samlingssted for 

unge mennesker. Det kan derfor være vanskeligt, at få tilladelse til at lukke af for 

borde/bænkeområdet. Kameraovervågning blev drøftet, men det er en dyr løsning. 

Debatten mundede ud i, at petanquebestyrelsen – via hovedbestyrelsen (da det jo er Ejby IF, der har 

brugsretten til det kommunale anlæg) skal få hovedbestyrelsens hjælp til kontakt til f.eks. den lokale 

SFO, ungdomsklub og evt. SSP  

 

En henvendelse fra tirsdag-aftenspillerne medførte, at vi blev enige om, at spil om tirsdagen altid 

starter kl. 18.30 og dette sender bestyrelsen besked ud om samtidig med opkrævning af kontingent 

pr. 1/4. 

 

Dirigenten takkede for god og livlig debat og god ro og orden. 

 

 

Som referent: Jonna Svendsen                  __23/3 2014_____________________________ 

 

 

Som dirigent: Lena Christensen _________________Godkendt i mail af 24/3 2014. 


